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Abstract (en)
The method involves guiding printed products (1) from the top to a guiding section (6) of a processing line (2). The printed products are collected
one above the other in receiving units (4) of a rotary guiding device (5) at flexible book blocks (7). The printed products are directly conveyed to an
adhesive binding device (10), which runs parallel to the processing line. The printed products are collected in laterally tilted position of the receiving
units in guiding direction (F). The flexible book blocks are deviated for guiding to the binding device in vertical upright position. An independent claim
is also included for a device for producing a printed item consisting of multiple printed products.

Abstract (de)
Bei einem Verfahren zur Herstellung eines aus mehreren Druckprodukten (1) gebildeten, klebegebundenen Druckerzeugnisses werden die
Druckprodukte (1) auf einem Zuführabschnitt (6) einer Verarbeitungsstrecke (2) von oben zugeführt und in beabstandeten Aufnahmeeinheiten
(4) einer umlaufenden Fördervorrichtung (5) zu losen Buchblocks (7) aufeinanderliegend zusammengetragen und wenigstens mittelbar danach
in eine oberhalb der Verarbeitungsstrecke (2) etwa parallel verlaufende Klebebindevorrichtung (10) überführt, wobei das Zusammentragen der
Druckprodukte (1) in einer in Förderrichtung (F) seitlichen Schräglage der Aufnahmeeinheiten (4) erfolgt und die lose zusammengetragenen
Buchblocks (7) zwecks Überführung in die Klebebindevorrichtung (10) in eine etwa vertikale Stehlage verschwenkt werden.
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